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ACTA PLE NUM. 10/90 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 25 DE JULIOL DE 1990.  
 
  
 A la ciutat de Cornellà de llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-cinc de juliol de mil nou-cents noranta, es reuneixen a la Sala de 
Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 

ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas  
Sr.  Pedro Parra Calderón 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Santiago Coll i Martres 
 Sr.  Ignacio Florez Barrón  
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
Sr.  Máximo Gavete Díaz 
Sra. Aurora Gómez López  
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado  
Sr.  Perfecto Madrid Olmos  
Sr.  Carles Navales i Turmos  
Sr.  Josep Parra i Vara  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé  
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Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Rafael Sánchez Gordillo 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventora 
 
Sra. Caridad Vila Despujol 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  José Manuel Criado Sánchez  
Sr.  Vicenç Gayubo i Arranz  
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Miquel Iceta i Llorens  
Sra. Assumpta Lecha i Millet  
Sr.  Jesus Moreno i García  
Sr.  Josep Nogué i Felip 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren en l'Ordre del Dia i que són els que 
s'indiquen a continuació: 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura i aprovació de les actes corresponents a les 
sessions ordinària del dia 27 de juny i extraordinària del dia 20 de juliol 
d'enguany. 
 
 Per Secretària es dóna lectura a les actes corresponents a les 
sessions ordinària del dia 27 de juny i extraordinària del dia 20 de juliol 
d'enguany, essent aprovades per unanimitat. 
 
 
 
 2.-  Ratificació d'acords de la Comissió de Govern. 
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 Essent competència del Ple Municipal, es proposa la ratificació dels 
acords adoptats per la Comissió de Govern que seguidament es transcriuen, 
en les sessions que, així mateix, es detallen: 
 
 Sessió celebrada el dia 10 de juliol de 1990 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE GOVERNACIO I REGIM INTERIOR 
 
 
 Esmenar error en l'acord d'assignació de despeses de representació 
i altres, als Grups Municipals i als Regidors,aprovat per la Comissió de Govern 
de data 12 de juny d'enguany. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area de Governació 
i Règim Interior, que textualment diu: 
 
 "Vist l'acord de la Comissió de Govern de data 12 de juny de 1990 
pel qual s'aprova l'assignació de la quantitat de dinou mil cent cinquanta 
(19.150) pessetes, per Regidor, en concepte de despesses de representació per 
a cada Grup Municipal. 
 
 Atès que l'esmentat acord contè un error material pel que fa a la 
data dels seus efectes econòmics, el Ponent de la Comissió Informativa de 
Governació i Règim Interior, proposa a la Comissió de Govern l'adopció del 
següent 
 

A C O R D 
 
 Esmenar l'error material esmentat a la part expositiva de la present 
Resolució, en el sentit de rectificar la data dels efectes econòmics de les 
despeses de representació de referència, restant redactat l'acord del següent 
tenor: 
 
 Primer.-  Assignar, amb efectes de l'1 de gener de 1.990, la 
quantitat de dinou mil cent cinquanta (19.150) pessetes, per Regidor, en 
concepte de despesses de representació per a cada Grup Municipal, en virtud 
de l'acord plenari de data 29 de juliol de 1987. 
 
 Segon.-  Donar compte del present acord al Ple Municipal per a la 
seva ratificació." 
 
 
 Els reunits, per unanimitat, aproven la proposta." 
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 PROPOSTES DE L'AREA D'ECONOMIA I HISENDA 
 
 Aprovar el Text del Conveni entre l'Ajuntament i la Comunitat 
d'Usuaris de llocs de venda del Mercat Central, referent a les obres de 
remodelatge de l'esmentat mercat. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area d'Economia i 
Hisenda, que textualment diu: 
 
 "Vist el projecte aprovat pel Consell d'Administració de l'Institut 
Municipal de Promoció Urbanística de Cornellà (IMPUC), en data 29 de 
novembre de 1989, de les obres de remodelatge del mercat Municipal de 
Centre, consistent en la creació d'un nou accés, mitjançant una escala i un 
vestíbul pel carrer Mossen Jacint Verdaguer i la col.locació d'un ascensor per 
l'accés del carrer Menéndez Pelayo, el pressupost del qual puja a un total 
d'onze milions sis-centes tres mil cinc-centes vuitanta-tres (11.603.583) 
pessetes. 
 
 Atès que la Comissió de Govern d'aquest Ajuntament en sessió 
celebrada el dia 14 de novembre de 1989 va acordar sol.licitar a la Generalitat 
de Catalunya una subvenció per a executar les esmentades obres, acollint-se a 
l'ordre de 31 de gener de 1989 reguladora de la concessió de subvencions a les 
Corporacions Locals en matèria d'equipaments comercials, que va ser 
concedida per resolució del dia 11 de desembre de 1989, per un import de cinc 
milions vuit-centes una mil set-centes (5.801.700) pessetes. 
 
 Atès que aquest Ajuntament ha arribat a un acord amb la 
Comunitat d'usuaris de llocs de venda del Mercat, pel qual ambdues parts es 
comprometen a finançar la part de pressupost de les obres no subvencionada 
per la Generalitat de cinc milions vuit-centes una mil vuit-centes vuitanta-tres 
(5.801.883) pessetes, en una proporció cadascuna del 50% d'aquesta 
quantitat, que puja a dos milions nou-centes mil nou-centes quaranta-una 
amb cinquanta (2.900.941,50) pessetes. 
 
 Vist l'esborrany del conveni que ha de signar l'Ajuntament i la 
Comunitat d'Usuaris, en relació al compromís del pagament de les obres. 
 
 Per tot això, el Tinent d'Alcalde Delegat de l'Area d'Economia i 
Hisenda proposa a la Comissió de Govern, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar el contingut de l'esborrany del conveni que ha de 
signar aquest Ajuntament amb la COMUNITAT D'USUARIS DE LLOCS DE 
VENDA DEL MERCAT CENTRAL, pel qual cadascuna de les parts es 



5 

compromet a abonar la quantitat de dos milions nou-centes mil nou-centes 
quaranta-una (2.900.941) pessetes, corresponents a la part del pressupost de 
les obres de remodelatge del Mercat Municipal d'Abast del Centre, no 
subvencionada per la Generalitat. 
 
 Segon.- Autoritzar el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per a la 
signatura de l'esmentat conveni. 
 
 Tercer.- Donar compte dels acords precedents al Ple Municipal." 
 
 Els reunits, per unanimitat, aproven la proposta." 
  
 
 Sessió celebrada el dia 17 de juliol de 1990 
 
 
 PROPOSTA DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 Aprovar la clàusula aclaratòria al Conveni per l'aplicació de la Taxa 
Metropolitana d'eliminació de residus de l'EMSHTR. 
 
 "Es llegeix la proposta de l'Alcaldia-Presidència que textualment 
diu: 
 
 "En relació al conveni de col.laboració amb l'Entitat Metropolitana 
de Serveis Hidràulics i Tractament de Residus (EMSHTR), per a l'aplicació de 
la Taxa Metropolitana d'Eliminació de Residus aprovat per acord plenari de 
data 25 d'abril últim, i a la vista de la problemàtica de gestió que la mateixa 
comporta i per tal d'oferir les màximes facilitats al veïnat per al compliment de 
la seva obligació tributària, l'Alcaldia-Presidència, proposa a la Comissió de 
Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la clàusula aclaratoria al conveni per a l'aplicació 
de la Taxa Metropolitana a l'Ajuntament de Cornellà, proposada per la pròpia 
Entitat, i que és del següent tenor literal: 
 
 "Pel que fa al paràgraf tercer del pacte 2.1. s'ha d'entendre que 
l'Ajuntament de Cornellà dins de les tasques de manteniment del Padró 
assumeix la responsabilitat d'atendre totes les incidències i reclamacions 
derivades de l'aplicació del mateix. En aquest sentit els acords d'anul.lació de 
les quotes de la taxa municipal donaran lloc a una relació d'anul.lacions de la 
Taxa Metropolitana d'eliminació que elaborarà l'Ajuntament. Aquesta relació 
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serà tramesa a l'EMSHTR per tal de procedir a la seva aprovació. 
 
 D'altra banda l'Ajuntament atendrà i procedirà a fer les liquidacions 
directes i individualitzades (fora de Padró) de la Taxa Metropolitana, el qual 
ingressarà el producte de la recaptació en un compte de VIAP i es transferirà 
posteriorment i abans del 31 de desembre de 1990 a l'EMSHTR. 
 
 En el cas de devolució d'ingressos, la materialitat de la mateixa 
s'efectuarà per l'Ajuntament sempre que existexin saldos que ho facin 
possible, en el compte de VIAP abans esmentat. Cas contrari, l'EMSHTR farà 
una provissió de fons per fer front a aquesta despesa. Tot aixó, sense perjudici 
de la posterior formalització dels actes esmentats." 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a l'Entitat Metropolitana de 
Serveis Hidràulics i Tractament de Residus (EMSHTR), i a la Gestió Tributària, 
Intervenció i Tresoreria Municipal. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord al Ple Municipal, per la 
seva ratificació." 
 
 Els reunits, per unanimitat, aproven la proposta." 
 
 
 S'acorda, per unanimitat, ratificar els anteriors acords íntegrament. 
 
 
 
 3.-  Donar compte de Decrets i Resolucions de l'Alcaldia. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació es dóna compte al Ple dels 
Decrets i Resolucions de l'Alcaldia, que tot seguit es transcriuen: 
 
 
 Decret nùmero 816/90 del dia 2 de juliol de 1990 
 
 "Vista la convocatòria per cobrir temporalment un lloc de treball de 
conductor, vacant com a conseqüència de l'excedència especial amb reserva de 
lloc de treball atorgada al seu titular, fins a la reincorporació d'aquest a la 
provissió definitiva de la mateixa en la forma establerta a l'efecte, en el cas de 
què el seu titular no es reincorpori o passi d'altra situació. 
 
 Vista l'Acta del Tribunal que ha jutjat les proves corresponents a 
l'esmentada convocatòria, en la qual es proposa el nomenament de l'aspirant 
senyor Miguel Angel Gabaldón Pérez. 
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 Atès el que disposa l'Ordre Ministerial de 28 de febrer de 1986 i la 
Resolució de la Direcció General del Ministeri d'Administració Territorial, en 
relació al que estableix l'article 298 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal 
i de Règim Local de Catalunya. 
 
 Fent ús de les atribucions conferides a aquesta AlcaldiaPresidència 
per l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Autoritzar la contractació laboral, amb efectes del dia 2 de 
juliol de 1990, del senyor Miguel Angel Gabaldón Pérez per a què cobreixi el 
lloc de treball de conductor, fins a la reincorporació del titular de la plaça o 
fins a la definitiva de la mateixa. 
 
 Segon.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal en 
la propera sessió que celebri." 
 
 
 Decret número 817/90 del dia 2 de juliol de 1990 
 
 "Vista la vacant accidental d'una plaça de subaltern com a 
conseqüència de la baixa per Incapacitat Laboral Transitòria del funcionari de 
carrera senyor José Gassó Pedro. 
 
 Atès el resultat de les proves realitzades el proppassat mes d'abril 
per proveir interinament places de subaltern fins a la seva provisió definitiva 
en la forma reglamentàriament establerta, així com que els tres primers 
candidats ja han sigut contractas. 
 
 Atès que l'aspirant què va ocupar el quart lloc de la convocatòria ha 
presentat la documentació requerida en les Bases de la mateixa. 
 
 Atès el que disposa l'Ordre Ministerial de 28 de febrer de 1986 i la 
Resolució de la Direcció General del Ministeri d'Administració Territorial, en 
relació al que estableix l'article 298 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal 
i de Règim Local de Catalunya. 
 
 Fent ús de les atribucions conferides a aquesta AlcaldiaPresidència 
per l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Nomenar funcionari interí al candidat que va restar 
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classificat en quart lloc en l'esmentada convocatòria, senyor José Guisado 
Rosa per a què cobreixi una plaça vacant de subaltern, amb efectes del dia 2 
de juliol de 1990, fins tant no es revoqui com a conseqüència de la provisió 
definitiva en la forma reglamentàriament establerta o bé desapareguin les 
raons que motiven el nomenament. 
 
 Segon.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal en 
la propera sessió que celebri." 
 
 
 Decret número 860/90 del dia 6 de juliol de 1990 
 
 "Vist que el lloc de treball de Cap del Departament de Gestió 
Tributària d'aquest Ajuntament es troba vacant. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l'esmentat 
lloc de treball. 
 
 Fent ús de les atribucions que em confereix l'article 21 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril. 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Adscriure a la funcionària de carrera d'aquest Ajuntament, 
senyora Dolors Damià Noarbe al lloc de treball denominat "Cap del 
Departament de Gestió Tributària" amb efectes del dia 1 de juliol de 1990, 
assignant-li a partir d'aquesta data les retribucions fixades pel referit lloc de 
treball. 
 
 Segon.-  Assignar a l'esmentada funcionària el complement de 
dedicació exclusiva que li correspongui, d'acord amb la Normativa de 
Retribucions vigent, amb efectes del dia 1 de juliol de 1990. 
 
 Tercer.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal per 
a la seva ratificació, en la propera sessió que celebri."   
 
 
 Decret número 864/90 del dia 9 de juliol de 1990 
 
 "Vist que el lloc de treball de "Cap del Departament d'Inspecció 
Tributària i Financera" d'aquest Ajuntament es troba vacant, com a 
conseqüència de l'adscripció del seu titular al lloc de treball de "Cap del 
Departament de Gestió Tributària". 
 
 Atesa la necessitat de cobrir el lloc de treball vacantesmentat. 
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 Fent ús de les atribucions que em confereix l'article 21 dela Llei 
7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Adscriure al funcionari de carrera d'aquest Ajuntament, 
senyor José Lucena Gómez al lloc de treball denominat "Cap del Departament 
d'Inspecció Tributària", amb efectes del dia 1 de setembre de 1990, assignant-
li a partir d'aquesta data les retribucions fixades pel referit lloc de treball, 
llevat del concepte "Complement específic-tram dedicació especial". 
 
 Segon.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal per 
a la seva ratificació, en la propera sessió que celebri." 
 
 
 Decret número 889/90 del dia 12 de juliol de 1990 
 
 "Vista la convocatòria per cobrir en règim laboral i amb caràcter 
temporal, fins a la provisió reglamentària, de dos llocs de treball de peons 
ordinaris. 
 
 Vista l'Acta del Tribunal que ha jutjat les proves corresponents a 
l'esmentada convocatòria, en la qual es proposa el nomenament dels aspirants 
senyor Juan Enrique Macias Alberca i senyor Miguel Furné García. 
 
 Fent ús de les atribucions conferides a aquesta AlcaldiaPresidència 
per l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Autoritzar la contractació laboral per un servei determinat 
amb efectes del dia 2 de juliol de 1990, dels senyors Juan Enrique Macias 
Alberca i Miguel Furné García, a l'empara del que disposa l'article 15.1.a) de 
l'Estatut dels Treballadors, segons la redacció que en resulta de la Llei 
32/1984, de 2 d'agost, i l'article 2 del Reial Decret 2104/1984, de 21 de 
novembre, que preveu i regulen diversos contractes de treball de durada 
determinada. 
 
 Segon.-  Formalitzar el corresponent contracte de treball que es 
regirà pels pactes que es contenen. 
 
 Tercer.-  Els candidats contractats desenvoluparan les funcions 
pròpies del lloc de treball de peó ordinari, adscrits al Departament de 
Manteniment, amb una dedicació i una retribució d'acord amb el pacte 
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subscrit amb el personal laboral de la Brigada Municipal. 
 
 Quart.-  Autoritzar que l'import de la retribució que se'ls assigni i de 
les assegurances que en resultin, s'imputin a les partides corresponents del 
Pressupost Municipal vigent. 
 
 Cinquè.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal en 
la propera sessió que celebri." 
 
 
 Decret número 965/90 del dia 23 de juliol de 1990 
 
 "Vist que la complexitat què comporten les diverses actuacions que 
s'estan desenvolupant en el sector de Polígons Industrials de Cornellà de 
Llobregat, tals com reparcel.lacions, constitució d'entitat de conservació i les 
que ha d'iniciar-se en relació a les urbanitzacions, fa necessari que 
l'assessorament jurídic i direcció de la gestió administrativa d'aquestes 
actuacions estigui centralitzada. 
 
 Atès que fins el dia de la data aquest assessorament i direcció 
esmentats han estat realitzats pel Cap del Departament Administratiu 
d'Urbanisme i Serveis, senyor José Lucena Gómez. 
 
 Atès que l'esmentat funcionari ha sigut adscrit al lloc de treball 
denominat "Cap d'Inspecció Tributària i Financera" amb efectes del dia 1 de 
setembre de 1990. 
 
 Atesa la conveniència de què les gestions en els Polígons Industrials 
de referència continuïn desenvolupant-se per la mateixa persona que va 
iniciar-les. 
 
 Fent ús de les atribucions que em confereix l'article 21 de 
la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.-  Encomenar al funcionari de carrera d'aquest Ajuntament, 
senyor José Lucena Gómez, les tasques d'assessorament jurídic i direcció de la 
gestió administrativa de les actuacions urbanístiques que es practiquin en els 
Polígons Industrials d'aquesta Ciutat, fora de la seva jornada de treball 
habitual i en qualitat d'empleat públic. 
 
 Segon.-  Assignar al senyor José Lucena Gómez, per les funcions 
esmentades al punt anterior, la quantitat de cinc-centes quaranta-quatre mil 
quatre-centes cinquanta (544.450) pessetes brutes, a percebre en dotze 
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mensualitats i pel concepte de Complement Específic. 
 
 Tercer.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal, per 
a la seva ratificació, en la propera sessió que celebri." 
 
 
 Decret número 971/90 del dia 23 de juliol de 1990 
 
 "Vist l'informe del Departament de Personal d'aquest Ajuntament 
del qual es desprèn que l'empleat d'aquesta Corporació, senyor Enrique 
González Velaure, Encarregat de Jardineria de la Brigada Municipal, durant el 
període comprès entre l'u de maig al 30 de juny d'enguany, no ha assistit al 
seu lloc de treball els dies que es diran i per les raons que així mateix 
s'especifiquen: 
 
- Dies 8 i 9 de maig de 1990.- Per indisposició. 
- Dia 22 de maig de 1990.- Per la realització d'un deure de caràcter personal. - 
- Dia 28 de maig de 1990.- Per indisposició. 
- Dies 11 i 12 de juny de 1990.- Per malaltia greu d'un  parent de primer grau. 
- Dia 19 de juny de 1990.- Sense acreditació del motiu de l'absència. 
- Dies 27 i 28 de juny de 1990.- Per indisposició. 
 
 Atès que la Plantilla del Personal de la Brigada Municipal és en 
l'actualitat de 54 treballadors, i que durant el període assenyalat en 
l'encapçalament es troven en situació d'incapacitat laboral transitòria 15 
empleats. 
 
 Atès que el nombre de jornades laborals del col.lectiu pel 
període que s'indica és de 2.160, i que les absències representen 277 jornades 
de treball. 
 
 Atès, en conseqüència del que sa dit, que l'índex d'absentisme a la 
Brigada Municipal durant el període interessat ha sigut del 12,82 per cent. 
 
 Atès que l'esmentat empleat s'ha absentat del seu lloc de treball en 
9 jornades, de forma intermitent, que representa sobre les 40 jornades hàbils 
que hauria d'haver realitzat en el període indicat, un 22,5 per cent de faltes 
d'assistència a la feina. 
 
 Atès el que disposa l'article 52.d) de l'Estatut dels Treballadors, 
sobre extinció de la relació laboral per raons objectives. 
 
Fent ús de les atribucions que em confereix l'article 21.b) de la Llei 7/1985, de 
2 d'abril, 
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H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Extingir la relació laboral amb l'empleat Enrique González 
Velaure, amb efectes del dia 31 de juliol de 1990, per les seves faltes 
d'assistència al treball de forma intermitent durant el període comprès entre 
l'u de maig i 30 de juny d'enguany, assenyalades en la part expositiva de la 
present Resolució, que han superat el 20 per cent de les seves jornades de 
treball hàbil durant aquest període, quan l'index d'absentisme del col.lectiu en 
el mateix temps ha sigut del 12,82 per cent, de conformitat amb el que preveu 
l'article 52.d) de l'Estatut dels Treballadors. 
 
 Segon.-  Posar a disposició del treballador l'indemnització d'un milió 
nou-centes vuitanta-dues mil cinc-centes quaranta (1.982.540) pessetes, 
prevista en l'article 53.b) de l'Estatut dels Treballadors, equivalent a 20 dies 
per any de serveis prestats. 
 
 Tercer.-  Abonar a l'esmentat empleat els salaris corresponents a 
tres mesos, en compensació de la no concessió del termini de preavís que 
senyala l'article 53.c) del mateix cost legal, equivalent a cinc-centes vint-i-
quatre mil set-centes noranta (524.790) pessetes. 
 
 Quart.-  Practicar a l'esmentat empleat la liquidacióquitança 
corresponent, tenint en compte que haurà d'incloure la corresponent 
indemnització per vacances equivalent a un mes natural, la part proporcional 
de les pagues extres de Nadal de 1990, octubre de 1990, de març de 1991 i de 
juny de 1991. 
 
 Cinquè.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal en 
la propera sessió que celebri." 
 
 
 Decret número 974/90 del dia 24 de juliol de 1990 
 
 "Vista la Resolució d'aquesta Alcaldia-Presidència número 965, de 
data 23 de juliol de 1990, per la qual s'encomanen al funcionari de carrera 
d'aquest Ajuntament senyor José Lucena Gómez, les tasques d'assessorament 
jurídic i direcció de la gestió administrativa de les actuacions urbanístiques 
que es practiquin en els Polígons Industrials d'aquesta Ciutat. 
 
 Atès que en l'esmentada Resolució hi ha un error, en el sentit què 
aquestes tasques s'encomanen fora de la jornada de treball habitual. 
 
Fent ús de les atribucions que em confereix l'article 21 dela Llei 7/1985, de 2 
d'abril, 
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H E   R E S O L T 
 
 Esmenar l'error que conté la Resolució esmentada en la part 
expositiva de la present, en el sentit de què les tasques encomanades al senyor 
José Lucena Gómez, hauran de realitzar-se dintre de la seva jornada de treball 
habitual, restant redactada del següent tenor literal: 
 
 "Vist que la complexitat que comporten les diverses actuacions que 
s'estan desenvolupant en el sector de Polígons Industrials de Cornellà de 
Llobregat, tals com parcel.lacions, constitució d'entitat de conservació i les que 
ha d'iniciar-se en relació a les Urbanitzacions, fa necessari que 
l'assessorament jurídic i direcció de la gestió administrativa d'aquestes 
actuacions estigui centralitzada. 
 
 Atès que fins el dia de la data aquest assessorament i direcció 
esmentats han estat realitzats pel Cap del Departament Administratiu 
d'Urbanisme i Serveis, senyor José Lucena Gómez. 
 
 Atès que l'esmentat funcionari ha sigut adscrit al lloc de treball 
denominat "Cap d'Inspecció Tributària i Financera" amb efectes del dia 1 de 
setembre de 1990. 
 
 Atesa la conveniència de què les gestions en els Polígons Industrials 
de referència continuïn desenvolupant-se per la mateixa persona que va 
iniciar-les. 
 
Fent ús de les atribucions que em confereix l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 
d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Encomenar al funcionari de carrera d'aquest Ajuntament 
senyor José Lucena Gómez, les tasques d'assessorament jurídic i direcció de la 
gestió administrativa de les actuacions urbanístiques que es practiquin en els 
Polígons Industrials d'aquesta Ciutat. 
 
 Segon.-  Assignar al senyor José Lucena Gómez, per les funcions 
esmentades al punt anterior, la quantitat anyal de cinc-centes quaranta-
quatre mil quatre-centes cinquanta (544.450) pessetes brutes, a percebre en 
dotze mensualitats i pel concepte de Complement Específic. 
 
 Tercer.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal, per 
a la seva ratificació, en la propera sessió que celebri."      
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 Per l'Alcaldia-Presidència es dóna una explicació dels Decrets i de 
les Resolucions, restant assabentat el Ple del seu contingut. 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE GOVERNACIO I REGIM 
INTERIOR 
 
 
 4.-  Comparèixer com a part demandada en diversos expedients 
contenciós-Administratiu. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Governació i 
Règim Interior, que textualment diu: 
 
 "Vistos els escrits tramesos pel Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya, en virtut del qual es comunica a aquest Ajuntament la interposició 
dels recursos contenciós-administratius números 513/90;  514/;  515/90; 
516/90;  517/90;  518/90;  519/90;  529/90;  521/90;i 522/90, per part dels 
senyors Juan Devesa Florensa, Mercé Muntané Sánchez, Josefa Giménez 
García, Francisco Rius Enrich, Amadeo Muntané Costa, Teresa Badía Boil, 
Joaquín Busquets Vidal, Pedro Santiago Fernández, Inés Alerm Viñals i Rafael 
Díaz Martín, contra la desestimació dels recursos de reposició interposats en 
els expedients de desnonaments de finques ocupades pels demandants. 
 
Atès que en virtut de l'esmentat escrit es cita a aquesta Administració, 
mitjançant la petició de remissió de l'expedient administratiu objecte de 
recurs, per la seva compareixença en el procés. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió de Governació i Règim 
Interior, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Comparèixer, com a part demandada, en els recursos 
Contenciós-Administratius números 513/90;  514/90; 515/90;  516/90;  
517/90;  518/90;  519/90;  520/90;  521/90 i 522/90, interposats pels 
senyors Juan Devesa Florenza, Mercé Muntané Sánchez, Josefa Giménez 
García, Francisco Rius Enrich, Amadeo Muntané Costa, Teresa Badia Boil, 
Joaquín Busquets Vidal, Pedro Santiago Fernández, Inés Alerm Viñals i Rafael 
Díaz Martín, i que es segueix davant la Sala corresponent del Contenciós-
Administratiu del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 Segon.-  De conformitat amb l'establert a l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar com a lletrat defensor d'aquest 
Ajuntament al senyor José Lucena Gómez, Tècnic d'Administració General del 
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mateix. 
 
 Tercer.-  De conformitat amb l'article 440.1 de la Llei Orgànica del 
Poder Judicial, designar Procuradors dels Tribunals a Barcelona al senyor 
Narciso Ranera Cahís i a Madrid als senyors Argimiro Vázquez Guillén i Julián 
Zapata Díaz." 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.-  Aprovació inicial de l'Ordenança Municipal de Circulació. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Governació i 
Règim Interior, que textualment diu: 
 
 "Vist el projecte d'Ordenança Municipal de Circulació que, amb 
l'objecte d'adequar la regulació municipal en la matèria a les noves 
prescripcions legals establertes pel Reial Decret Legislatiu número 339/90, de 
2 de març, es dicta per aquest Ajuntament amb la finalitat de regular la 
circulació, la parada, les obligacions i drets del vianants, i l'estacionament en 
les vies públiques o obertes al trànsit públic en el terme municipal de Cornellà 
de Llobregat, a la vegada que s'estableix el quadre de sancions procedent per a 
corregir les infraccions en matèria de circulació. 
 
 Per tot això, el Regidor de Governació i Règim Interior, de 
conformitat amb el que disposen els articles 49 i 70 de la Llei 7/85, de 2 
d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança amb l'article 
162 de la Llei 8/87, de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar inicialment l'Ordenança Municipal de Circulació, 
el text íntegre de la qual figura com annex al present acord. 
 
 Segon.-  Sotmetre l'esmentada Ordenança a informació pública i 
audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a efectes de 
reclamacions i suggerències, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en 
el Butlletí Oficial de la Província, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació o suggeriment, s'entendrà aprovada definitivament 
sense necessitat de nou acord. 
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 Tercer.-  Aprovada definitivament l'esmentada Ordenança, es 
publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la Província, entrant 
en vigència un cop transcorreguts 15 dies a partir de la seva total publicació." 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de Governació i Règim Interior, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor 
Ignaci Florez Barrón, per a manifestar que, al seu judici, aquesta Ordenança 
regula aspectes incompatibles amb la realitat actual i precisarien d'unes 
normes complementàries que fossin més realistes, perquè del contrari estan 
destinades al seu incompliment. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni Recort 
i García, per, en relació amb la intervenció del Portaveu del PCC, senyor Ignaci 
Florez Barrón, manifestar que en la mesura en què l'Ordenança s'ha d'ajustar 
a la Llei, no es poden reconèixer situacions de fet, encara que creu què es deu 
acotar més la discrecionalitat que aquesta Ordenança deixa a l'Ajuntament i 
perfeccionar la senyalització abans de procedir a l'aplicació de les multes, per 
això, el senyor Recort anuncia que el seu Grup no votarà a favor malgrat la 
seva voluntat favorable a què es reguli aquest aspecte, amb l'objecte de 
mantenir la possibilitat de manifestació del seu Grup en l'aprovació definitiva.  
Així mateix, el senyor Recort manifesta que el problema a Cornellà requereix 
una solució total que no està constituïda per l'aprovació d'aquesta Ordenança 
que solament constitueix una part, ja que, al seu judici, l'Area d'Urbanisme 
s'hauria de coordinar amb l'Area de Governació per a regular les zones 
d'estacionament segons l'amplitud dels carrers. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu d'IC, senyor Frederic 
Prieto i Caballé, per a manifestar que el seu Grup coincideix amb l'opinió del 
Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez Barrón, de què no s'ha aprofitat 
aquesta ocasió per a repassar en profunditat l'anterior Ordenança, 
manifestant-se també d'acord amb el Portaveu de CIU, senyor Antoni Recort i 
García, en quant a què els marges d'apreciació de les faltes que regulen deixen 
molta discrecionalitat a l'Administració, per això senyala que el seu Grup 
s'abstindrà de votar aquest punt. 
 
 Novament pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de Governació i Règim Interior, senyor Antonio Balmón Arévalo, 
per recordar que existeix un document anomenat "Pla d'Estacionament" que 
fixa uns criteris uniformes de d'actuació de la Policia en tota la Ciutat.  Així 
mateix, el senyor Balmón recorda que l'Ordenança deu ajustar-se a la Llei i no 
pot vulnerar-la, sobre tot tenint en compte que es tracte d'una norma que 
encara està pendent de desenvolupament per molts reglaments.  Així mateix, 
el senyor Balmón recorda que ja ha anunciat en la Comissió Informativa que 
es redactarà un document sobre unificació de criteris, en el mes de setembre, 
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que evitarà les subjectivitats i que es portarà a discussió, novament, a la 
Comissió Informativa, senyalant que la voluntat és aplicar un cuadre de 
sancions via Ordenança per evitar inseguritats jurídiques i no amb caràcter 
agressiu ni repressiu, ja que l'Ordenança és únicament un instrument que es 
complementa amb molts d'altres. 
 
 Tot seguit intervé novament el Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i García, per a manifestar que si el seu Grup vota en contra és per 
curar-se en salut i poder optar per qualsevol decissió en l'aprovació definitiva 
de l'Ordenança, encara que té clar què l'Ordenança no pot anar en contra de 
la Llei, la qual cosa no és obstacle perquè pugui ser millorada en quant a 
l'aspecte de les subjectivitats que comporta. 
 
 A continuació, de nou pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor 
Ignaci Florez Barrón, per a manifestar que encara què el seu Grup creu que 
l'Ordenança és necessària, segueix mantenint que aprovar una cosa què no 
s'ajusta a la realitat no es lògic ja que únicament s'ha de regular coses 
realitzables, per la qual cosa el seu Grup s'abstindrà de votar doncs considera 
que ha existit una manca de debat, contestant al respecte el President-Delegat 
de la Comissió Informativa de Governació i Règim Interior, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, que es pot estar d'acord o no amb l'Ordenança que es va 
repartir a tots els Grups fa dos mesos, però, el que no es pot senyalar en cap 
cas és que a existit manca de debat, ja que ha estat objecte de dicussió en 
dues Comissions Informatives. 
 
 Per últim, intervé novament el Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i García, per a manifestar que si queda clar què en l'aprovació definitiva 
el seu Grup es podria oposar, en aquest moment votarien a favor. 
 
 En acabat, es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
majoria absoluta, abstenint-se de votar els Regidors del PCC, senyor Ignaci 
Florez Barrón i senyora Aurora Gómez López, i els Regidors d'IC, senyors 
Fredric Prieto i Caballé i Josep Parra i Vara. 
 
 En aquest moment s'absenta de la sessió el Portaveu del Grup 
Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé. 
 
 
 
 6.-  Designar amb el nom "Passatge Dolors Almeda" el tram que 
neix al carrer Dolors Almeda fins el carrer Zamora. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Governació i 
Règim Interior, que textualment diu: 
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 "Vist l'informe emès per l'Arquitecte Municipal, relatiu a l'assignació 
de nom a un dels carrers del Polígon Almeda, la Comissió Informativa de 
Governació i Règim Interior proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Designar amb el nom PASSATGE DOLORS ALMEDA, el 
carrer que neix al carrer Dolors Almeda i finalitza al carrer Zamora. 
 
 Segon.-  Sotmetre a exposició pública durant el termini de quinze 
dies, perquè els afectats puguin presentar les reclamacions i suggeriments que 
estimin convenients. 
 
 Tercer.-  Notificar el present acord al Departament de Gestió 
Tributària, als efectes dels canvis pertinents en les classificacions fiscals de 
carrers." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 7.-  Aprovar els Plecs de Condicions i la convocatòria de 
concurs per l'adjudicació de les concessions administratives per 
l'utilització i explotació del servei de bar en les places Tàrrega i Bedoll. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Governació i 
Règim Interior, que textualment diu: 
 
 
 "Vistos els expedients instruïts per adjudicar la concessió 
administrativa per l'utilització i explotació del servei de bar en les plaçes 
Tàrrega i Bedoll, així com els Plecs de Condicions redactats a l'efecte. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos per la Secretaria i Intervenció 
Municipal, aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar el Plec de Condicions regulador dels concursos 
per l'adjudicació de les concessions administratives per l'utilització i explotació 
del servei de bar en les Places Tàrrega i Bedoll. 
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 Segon.-  Sotmetre els esmentats Plecs a exposició pública per un 
termini de 30 dies, mitjançant la inserció dels corresponents anuncis en el 
tauler d'anuncis i en el Butlletí Oficial de la Província, als efectes de 
presentació de reclamacions i al.legacions. 
 
 Tercer.-  Aprovar la convocatòria dels concursos per a l'adjudicació 
de les concessions administratives esmentades. 
 
 Quart.-  Anunciar ambdues licitacions al Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat d'acord amb allò previst per l'article 
274 de la Llei 8/87, de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya i 
altre legislació concordant." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
majoria absoluta, abstenint-se de votar els Regidors del Grup Municipal del 
PCC, senyor Ignaci Florez Barrón i senyora Aurora Gómez López. 
 
 
 
 8.-  Aprovar el Plec de Condicions i la convocatòria de subhasta 
per adjudicar la concessió administrativa de cinc tendes exteriors del 
Mercat Marsans. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Governació i 
Règim Interior, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per l'adjudicació de la concessió 
Administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de 5 tendes exteriors del Mercat 
Municipal Marsans, així com el Plec de Condicions redactat a l'efecte. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos per la Secretaria i Intervenció 
Municipal, aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar el Plec de Condicions regulador de la subhasta 
per l'adjudicació de la concessió administrativa de l'ús de gaudiment i 
explotació de 5 tendes exteriors del Mercat Municipal Marsans. 
 
 Segon.-  Sotmetre els esmentats Plecs a exposició pública per un 
termini de 30 dies, mitjançant la inserció dels corresponents anuncis en el 
taulò d'anuncis i en el Butlletí Oficial de la Província, als efectes de 
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reclamacions i al.legacions. 
 
 Tercer.-  Aprovar la convocatòria de subhasta per a l'adjudicació de 
la concessió administrativa esmentada. 
 
 Quart.-  Anunciar la licitació al Butlletí Oficial de la Província i Diari 
Oficial de la Generalitat d'acord amb allò previst per l'article 274 de la Llei 
8/87, de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya i altre legislació 
concordant." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels asistents. 
 
 
 
 9.-  Estimar el recurs de reposició interposat per 4.127, S.A., 
contra l'acord plenari de 27 de juny que va adjudicar provisionalment la 
concessió del dret de superfície d'una finca municipal al Polígon Almeda. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Governació i 
Règim Interior, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el recurs de reposició interposat per 4127, Sociedad Anónima, 
contra l'acord plenari de 27 de juny passat que aprovà l'adjudicació 
provisional a favor de la Societat de la concessió administrativa del dret de 
superfície d'una finca municipal en el Polígon Industrial Almeda d'aquesta 
ciutat, amb destí a la construcció d'un equipament, requerint el punt tercer de 
l'esmentat acord a l'adjudicatari a què constituís fiança definitiva per un 
import de deu milions (10.000.000) de pessetes, per assegurar l'execució de les 
obres d'urbanització i construcció de l'equipament esmentat. 
 
 1.-  Resultant que al.lega el reclamant que no hi ha motiu per la 
constitució de la fiança definitiva ja que les obres d'urbanització i construcció 
de l'equipament de les quals respon aquella, no poden iniciar-se fins que 
s'aprovi el projecte bàsic el qual per poder presentar-se a la seva aprovació 
necessita previ informe de la Comissió d'Urbanisme de Barcelona en relació de 
l'instrument de planejament adequat i previ a la construcció de l'equipament. 
 
 2.-  Resultant que el Plec de Condicions que regeix la concessió en 
els seus apartats 8, 18 i 20 determina que efectivament la fiança definitiva 
s'ha de constituir per assegurar l'execució de les obres d'urbanització i 
construcció de l'equipament, que aquestes necessiten per a la seva iniciació 
l'aprovació del projecte bàsic, que per la presentació d'aquest a la seva 
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aprovació és necessari l'informe previ de la Comissió Provincial d'Urbanisme 
que determini l'instrument de planejament adequat i que si l'informe no fos 
favorable es retornaria automàticament la fiança provisional a l'adjudicatari. 
 
 Vist l'informe de Contractació-Patrimoni visat per la Secretària 
General. 
 
 1.-  Considerant que es cert quant al.lega el recurrent en relació a 
què la fiança definitiva respon únicament del bon funcionament de les obres 
d'urbanització i construcció de l'equipament. 
 
 2.- Considerant que aquestes no podran iniciar-se fins l'aprovació 
del projecte bàsic la qual cosa necessita de la tramitació previa exposada. 
 
 3.- Considerant a més el caràcter provisional i no definitiu de 
l'adjudicació comportant l'esmentada provisionalitat, pel cas de no informar-se 
favorablement el projecte per la Comissió Urbanisme, la devolució segons el 
Plec, de la fiança provisional i no de la definitiva el que indica que aquesta no 
ha degut de constituir-se fins que es produeixi l'adjudicació definitiva. 
 
 Aquesta Comissió proposa al Ple l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Estimar el recurs de reposició interposat pel senyor Don Juan 
Antonio de Rueda García-Tuñón en nom i representació de 4127, Societat 
Anónima, contra l'acord plenari de 27 de juny que aprovà l'adjudicació 
provisional al seu favor de la concessió del dret de superfície d'una finca 
municipal en el Polígon Industrial Almeda d'aquesta ciutat, amb destí a la 
construcció d'un equipament i va fixar la fiança definitiva a constituir per 
l'adjudicatari per respondre de l'execució de les obres d'urbanització i 
construcció de l'equipament en la quantitat de deu milions (10.000.000) de 
pessetes, i en conseqüència deixar sense efecte l'apartat tercer de l'esmentat 
acord plenari relatiu a la fixació de fiança per no correspondre la seva 
constitució donat el caràcter provisional de l'adjudicació." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME I SERVEIS 
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 10.-  Aprovar inicialment la Modificació del P.G.M., de l'Entitat 
de Conservació dels Polígons Industrials. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme i 
Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que en data 31 de gener de 1990 va ser aprovat per 
l'Ajuntament Ple el següent acord: 
 
 "Exposar públicament els treballs de Modificació del P.G.M. als 
efectes de la creació d'una Entitat de Conservació i Delimitació com a àmbit 
únic del següent sector: 
 
 El sòl urbà industrial (qualificació "22-a") del Pla de Cornellà, que 
delimiten, al Nord la projectada Avinguda dels Alps (dessota línia RENFE); a 
l'Est i al Sud el municipi de l'Hospitalet de LLobregat, mitjançant 
respectivament els carrers Angulo/Famades i Carretera del Mig; i a l'Oest la 
Carretera del Prat. 
 
  Aquest àmbit inclou els polígons Solanes, Famades, Est i 
Almeda, amb l'exclusió de les illes que delimiten la Carretera B-200, carrer 
Dolors Almeda, Avinguda Girona i carrer Sant Ferràn". 
 
 Atès que va ser publicat en el Butlletí Oficial de la Província número 
54 en data 3 de març de 1990 havent-se  presentat les següents al.legacions: 
 
 1.- Don ANTONIO FERRER I MERIGO que diu: 
 
 1.1.- La necessitat de justificar el contingut del que els Estatuts 
defineixen com "sanejament". 
 
 1.2.- La necessitat de repartir entre els futurs socis de l'Entitat, 
d'una manera justa, les despesses provocades per aquell "sanejament". 
 
 Atès que en data 10 de juliol de 1990 l'Arquitecte Municipal emès 
informe del següent tenor literal: 
 
 "En relació a l'expedient de la Modificació/PGM, de delimitació d'un 
àmbit de Sòl Urbà Industrial als efectes de creació d'una Entitat de 
Conservació. 
 
 I N F O R M A: 
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 Que, durant el termini d'exposició al públic constitutiu de l'article 
125 del Reglament de Planejament,s'ha presentat un únic escrit de 
suggeriments signat per Antonio Ferrer i Merigó, en representació de 
"Comercial de  Laminados, S.A.", que manifesta el següent: 
 
1) La  necessitat  de justificar  el contingut  del que el Estatuts defineixen com 
"sanejament". 
 
2) La necessitat  de  repartir  entre  els futurs  socis de l'Entitat, d'una manera 
justa, les despeses provocades per aquell "sanejament". 
 
 Cal entendre sanejament de l'àmbit objecte de la Modificació i 
contingut en el Projecte d'Estatuts, com el seguit d'actuacions que requereix 
l'eliminació de residus industrials, i que no poden ser en cap cas equiparats 
als  de caràcter domèstic (brossa o escombraries) que són de competència 
obligatòria municipal, pel que fa a la seva recollida i transport fins l'abocador. 
 
 Es clar que cada industrial, en funció de la seva activitat, produeix: 
 

- Un volúm específic de residus, 
- Un tipus específic de residus, 

 
 i per tant, requereix de forma individualitzada, cada indústria, una 
actuació diferent, que caldrà definir-la amb els següents paràmetres: 
 
  - Nombre de contenidors. 
  - Periodicitat de recollida. 
  - Lloc o planta d'abocament. 
 
 En conseqüència, és evident que les quotes què pugui girar la 
futura entitat seran en el cas del Sanejament no proporcionals a la superfície 
de la finca corresponent, sinó a l'ús que se'n faci del servei". 
 
 2.-  Senyora MONTSERRAT SOLANAS PINOS, sol.licitant la seva 
incorporació a l'expedient com a propietària de terrenys al Polígon Solanas. 
 
 Atès que durant aquest període d'exposició s'ha cregut necessari 
d'ofici incorporar una Memòria Justificativa de la Modificació del PGM per la 
Constitució d'una Entitat de Conservació i Delimitació, aquesta Comissió 
Informativa proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Recollir l'esmentat pel senyor ANTONIO FERRER I 
MERIGO en el seu escrit de suggeriments, en relació a: 
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 -  La necessitat de justificar el contingut del que els 
Estatuts defineixen con "sanejament". 
 
 -  La necessitat de repartir entre els futurs socis de 
l'Entitat, d'una manera justa, les despeses provocades per aquell 
"sanejament". 
 
 Segon.-  Incorporar a la senyora MONTSERRAT SOLANAS PINOS 
en la relació de propietaris. 
 
 Tercer.- Incorporar a l'expedient de Modificació del PGM, 
de delimitació d'un àmbit de Sòl Urbà Industrial als efectes de creació d'una 
Entitat de Conservació, la Memòria justificativa redactada per l'Arquitecte 
Municipal. 
 
 Quart.- Aprovar inicialment la Modificació del PGM als efectes de la 
creació d'una Entitat de Conservació i Delimitació com a àmbit únic del 
següent sector: 
 
 El sòl urbà industrial (qualificació "22-a") del Pla de Cornellà que 
delimiten, al Nord la projectada Avinguda dels Alps (dessota línia RENFE); a 
l'Est i al Sud el municipi de l'Hospitalet de Llobregat, mitjançant 
respectivament els carrers Angulo/Famades i Carretera del Mig; i a l'Oest la 
Carretera del Prat. Aquest àmbit inclou els polígons Solanes, Famades, Est i 
Almeda, amb l'exclusió de les illes que delimiten la Carretera B-200, carrer 
Dolors Almeda, Avinguda Girona i carrer Sant Ferràn. 
 
 Cinquè.- Exposar públicament l'esmentada figura de planejament 
pel període d'un mes mitjançant anunci que s'inserirà al Butlletí Oficial de 
l'Estat, al Butlletí Oficial de la Província i en un dels diaris de millor difusió, 
per tal que qui es consideri interessat pugui efectuar les al.legacions que 
cregui oportunes en base a l'article 128 del Reglament de Planejament 
Urbanístic." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 11.-  Aprovar definitivament el Projecte Modificat de 
l'Urbanització del Polígon III d'Almeda. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme i 
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Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient que es tramita per l'aprovació del Projecte modificat 
d'Urbanització del Polígon III del sector industrial Almeda. 
 
 Atès que l'Ajuntament Ple en sessió de data 30 de maig de 1990, va 
aprovar inicialment l'esmentat Projecte Modificat d'Urbanització, acordant 
l'exposició pública del mateix. 
 
 Atès que l'expedient ha estat exposat al públic pel període de 15 
dies, mitjançant anunci inserit al Butlletí Oficial de la Província número 152 
de data 26 de juny de 1990, havent-se presentat una sola al.legació per part 
de "VIDRIERIAS MASIP, S.A." que manifesta la seva disconformitat amb la 
inclusió en aquell Projecte Modificat de l'enderroc de la xemeneia existent a la 
parcel.la 41, del Polígon. 
 
 Atessos els informes del Cap d'Area d'Urbanisme i Serveis, i del Cap 
del Departament Administratiu d'Urbanisme i Serveis, aquesta Comissió 
Informativa proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar l'al.legació formulada per "VIDRIERIAS MASIP, 
S.A.", mantenint en el Projecte Modificat la previsió de l'enderroc de la 
xemeneia, tot i declarant que aquest enderroc no es produirà si no es per 
voluntat de l'interessat. 
 
 Segon.- Aprovar definitivament el Projecte Modificat d'Urbanització 
del Polígon III del sector industrial Almeda. 
 
 Tercer.- Remetre l'expedient complert a la Comissió d'Urbanisme i 
procedir a la publicitat del present acord mitjançat edicte inserit en el Butlletí 
Oficial de la Província." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 12.-  Aprovar definitivament el Projecte d'Urbanització 
delcarrer Oliverar. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme i 
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Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient d'aprovació del projecte d'Urbanització del carrer 
Oliverar. 
 
 Atès que l'Ajuntament Ple en sessió de data 25 d'abril de 1990 va 
acordar la convalidació de la Resolució de la Presidència de l'Institut Municipal 
de Promoció Urbanística de Cornellà, número 20/90 de 22 de febrer, 
d'aprovació inicial del projecte esmentat, conservant la validesa de l'exposició 
pública de 30 dies, publicada mitjançant edicte inserit en el Butlletí Oficial de 
la Província número 66 de 17 de març de 1990. 
 
 Així mateix va acordar donar audiència de 15 dies als beneficiaris 
mitjançant notificació personal. 
 
 Atès que com resultat de les notificacions personals, han estat 
presentades les següents al.legacions: 
 
 

1.- MANUEL HERNANDEZ LOPEZ, en representació de NEYRPIC, 
S.A. 

 
2.- MARIA P. PÉREZ LOPEZ, com a Gerent de l'estació de servei 

CARBURANTES CORNELLA, S.A. 
 
3.- GERARDO BONALS GUANTER, en representació de COTMEX 

COMERCIAL, S.A. 
 
4.- ENRIQUE AGELL GARCIA, en representació de RAID OIL 

LUBRICANTES, S.A. 
 
5.- EDUARD POMARÉS ROBLES. 
 
6.- MARIA PALOMA PÉREZ LOPEZ en representació de CARBURANTES 

CORNELLA, S.A. 
 
 Atès que dels informes emesos pel Cap d'Area d'Urbanisme i Serveis 
i del Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme i Serveis es desprèn: 
 
 1.-  Que, tots els recorrents fan referència al fet de contenir, aquest 
projecte, l'obra de soterrament de l'estació transformadora d'energia elèctrica 
situada al bell mig del carrer. 
 
 Que l'article 70 del R.P.U. regula en el seu número 1 el contingut 
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mínim i obligatori que ha d'ésser objecte el projecte d'urbanització, sense 
perjudici de la seva ampliació a altres obres i serveis que es consideri 
necessaris. 
 
 Les obres d'urbanització que ha de incloure el projecte, segons el 
citat projecte reglamentari, serien les següents: 
 
 - Pavimentació de calçades, aparcaments, voreres, xarxa peatonal. 
 - Xarxes de distribució d'aigua potable. 
 - Xarxes de clavegueram per evacuació d'aigües pluvials i residuals. 
 - Xarxes de distribució d'energia elèctrica. 
 - Xarxes d'enllumenat públic. 
 - Jardineria en el sistema d'espais lliures. 
 
 Es tracta en suma, del conjunt d'obres necessàries. 
 
 Per la qual cosa han de desestimar-se les al.legacions formulades 
per quant al tractar-se d'un servei afectat ha d'incorporar-se necessàriament 
al projecte d'urbanització, no obstant això, en l'expedient financer de 
repartiment de càrregues és on haurà de tenir-se en compte la pretensió dels 
reclamants. 
 
 2.-  Paloma Pérez López, Enrique Agell García i Eduard Pomares 
Robles formulen així mateix reclamacions en relació a: 
 
 1.) Falta de plec de condicions. 
 2.) La memòria no justifica la necessitat de l'obra. 
 
 1.) En relació al punt 1 s'entén deurà estimar-se la reclamació 
formulada i per tant ha d'incorporar-se al projecte el plec de condicions 
tècniques i de condicions econòmic-administratives de les obres i serveis en 
base a lo disposat en l'article 15.3 de la L.S. que es refereix als documents que 
ha de contenir el projecte d'urbanització i que l'article 69 del R.P.U. concreta 
en els següents: 
 
 - Memòria descriptiva de les característiques de les obres. 
 - Plànols de projecte i de detall. 

- Plec de condicions tècniques i de condicions econòmic-  
administratives de les obres i serveis. 

 - Medicions. 
 - Quadre de preus descompostos. 
 - Pressupost. 
 
 2.) En quant al punt segon, ha d'indicar-se que procedeix la seva 
desestimació per quant la memòria del projecte d'urbanització, ha de ser 
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descriptiva de les característiques de les obres i la que es troba en el projecte 
d'urbanització del carrer Oliverar ho és, incloent la forma i el termini de la 
seva execució. 
 
 Aquesta Comissió Informativa proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció 
dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar les al.legacions formulades pels senyors: 
 
 - MANUEL HERNANDEZ LOPEZ, en representació de NEYRPIC, S.A. 
 
 - MARIA P. PÉREZ LOPEZ, com a Gerent de l'estació de servei 
 CARBURANTES CORNELLA, S.A. 
 
 - GERARDO BONALS GUANTER, en  representació de COTMEX 
 COMERCIAL, S.A. 
 
 - ENRIQUE AGELL GARCIA, en representació de RAID OIL 
 LUBRICANTES, S.A. 
 
 - EDUARD POMARÉS ROBLES. 
 

- MARIA PALOMA PÉREZ LOPEZ en representació de 
CARBURANTES CORNELLA, S.A. 

 
 Pel que fa al fet de contenir aquest projecte l'obra de soterrament de 
l'estació transformadora d'energia elèctrica situada al bell mig del carrer en 
base a l'article 70 del  Reglament de Planejament Urbanístic. 
 
 Segon.- Estimar l'al.legació formulada pels senyors: 
 
 - MARIA PALOMA PÉREZ LOPEZ. 
 
 - ENRIQUE AGELL GARCIA. 
 
 - EDUARD POMARES ROBLES. 
 
 Pel que fa a la manca del Plec de condicions en el projecte, en base 
a allò que disposa l'article 69 del Reglament de Planejament Urbanístic. 
 
 Tercer.-  Aprovar definitivament el projecte d'urbanització del carrer 
Oliverar. 
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 Quart.-  Trametre l'expedient complert a la Comissió d'Urbanisme i 
procedir a la publicitat del present acord mitjançant edicte inserit en el 
Butlletí Oficial de la Província." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 13.-  Aprovar inicialment la Modificació del P.G.M. a l'Area de 
Sòl Urbà Industrial, ocupada per l'empresa NUBIOLA VILUMARA. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme i 
Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient de Modificació del PGM-76 al Sector Fatjó de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que l'Ajuntament en sessió plenària de data 25 d'abril de 1990, 
acordà exposar al públic l'esmentat expedient durant un termini de trenta dies 
des de la seva publicació al Butlletí Oficial de la Província, d'acord amb allò 
que disposa l'article 125 del Reglament de Planejament Urbanístic. 
 
 Atès que l'esmentada publicació va aparèixer al Butlletí Oficial de la 
Província número 132 de data 2 de juny de 1990, aquesta Comissió 
Informativa proposa  a l'Ajuntament Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la Modificació del Pla General 
Metropolità a l'àrea de sól urbà industrial ocupada per l'empresa "Nubiola 
Vilumara", consistent en delimitar i parametritzar un àmbit d'Unitat 
d'Actuació, subjecta a Pla Especial, i atorgar qualificació urbanística als 
terrenys. 
 
 Segon.- Exposar públicament l'esmentada figura de planejament pel 
període d'un mes mitjançant anunci que s'inserirà al Butlletí Oficial de l'Estat, 
al Butlletí Oficial de la Província i en un dels diaris de millor difusió, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar les al.legacions que cregui 
oportunes en base a l'article 128 del Reglament de Planejament Urbanístic." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
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unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 14.-  Aprovar inicialment els Estatuts i Bases d'Actuació de la 
Junta de Compensació del Pla Parcial Camp de l'Empedrat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme i 
Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que en data 17 de juliol de 1990, l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), Mercedes, Alfonso y 
Javier de Fontcuberta i Sama, Ignacio de Puig i de Fontcuberta i Ignacio de 
Olano i de Fontcuberta, com a propietaris, que representen més del 60% de la 
superfície del Polígon Unic del Pla Parcial "Camp de l'Empedrat", presenta 
projecte d'Estatuts i Bases d'Actuació del sistema de compensació de 
l'esmentat Polígon per la seva aprovació. 
 
 Vistos els informes emesos per l'Arquitecte Municipal i el Cap del 
Departament Administratiu d'Urbanisme i Serveis, dels quals es desprèn que 
l'esmentat projecte acompleix amb la normativa legal vigent, per la qual cosa 
aquest Ajuntament pot procedir a la seva aprovació inicial. 
 
 Aquesta Comissió Informativa proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció 
del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la constitució i projecte d'Estatuts i 
Bases d'Actuació de la Junta de Compensació que literalment és denominat 
"Junta de Compensació del Polígon Unic del Plà Parcial Camp de l'Empedrat". 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública l'anterior iniciativa de 
constitució de l'entitat i el projecte d'Estatus i Bases que l'hauran de regir, 
mitjançant anunci publicat en el Butlletí Oficial de la Província i en un dels 
diaris de major difusió, per poder presentar al.legacions en el termini de 
quinze dies. 
 
 Tercer.- Notificar, així mateix, individualment, aquest acord, als 
propietaris, perquè puguin al.legar davant d'aquesta Administració tot allò que 
estimessin convenient." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
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unanimitat dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE SERVEIS A LA 
PERSONA 
 
 
 15.-  Aprovar el Conveni Marc de Cooperació entre el 
Departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya i 
l'Ajuntament de Cornellá. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 "Atesa la conveniència d'unificar en un sol conveni el sistema de 
cooperació entre el Departament de Benestar Social de la Generalitat i 
l'Ajuntament de Cornellà que comprengui tant els aspectes de programació, 
avaluació, informació mútua i cooperació financera en la prestació de Serveis 
Socials d'Atenció Primària i dels Serveis Socials Especialitzats en les seves 
diferents àrees d'atenció. 
 
 Atesa la voluntat d'ambdues parts de donar un tractament integral i 
coherent a la política de serveis socials i d'ordenar la prestació de serveis 
socials, en el marc d'una política del benestar social que sigui un instrument 
per a la promoció dels ciutadans, tant d'iniciativa pública com privada, al 
Municipi de Cornellà. 
 
 Atès que per raons d'urgència, amb data 6 de juliol es va tenir que 
realitzar la signatura d'aquest conveni, aquesta Comissió Informativa de 
Serveis a la Persona proposa al Ple de l'Ajuntament, l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar el text del Conveni Marc de cooperació entre el 
Departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya i l'Ajuntament 
de Cornellà. 
 
 Segon.- Ratificar la signatura del Conveni realitzat pel senyor 
Alcalde el passat 6 de juliol, i facultant-lo per a la signatura de quants 
documents siguin necessaris pel desenvolupament de les seves previsions." 
 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora del PCC, senyora Aurora 
Gómez López, per a manifestar que amb l'objecte de què no es torni a repetir el 
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que va succeir en la passada Comissió Informativa de l'Area, quan el Regidor 
responsable de la mateixa no pugui assistir-hi, que hi vagi un Tècnic al qual 
se li puguin fer preguntes sobre determinats detalls.  Tot seguit i entrant ja en 
el Conveni objecte d'aprovació, la senyora Gómez manifesta que encara què el 
Conveni és bo, hi ha algunes qüestions que han quedat fluixes quan aquesta 
era l'ocassió millor per a negociar-les, com per exemple el tema del Conveni 
Fontsanta-Fatjó que es basava en un informe de necessitats realitzat a l'any 
1987, que estava molt bé i que plantejava una problemàtica laboral, mostrava 
una baixa instrucció de la població jove, i que senyalava la necessitat de 
realitzar plans d'ocupació específic per aquests sectors, que suposen un trenta 
per cent de la població i que tenen de 15 a 25 anys. 
 
 Així mateix, la senyora Gómez senyala que aquest sector aviat 
tindrà una necessitat d'independència familiar i al Conveni no s'ha contemplat 
la problemàtica d'habitatge pel mateix, problemàtica que, per altre part, ja 
havia plantejat el seu Grup al Ple, moment en el qual l'Equip de Govern va 
contestar que era una qüestió a traslladar als Serveis Socials i que no era 
necessari crear una Comissió Especial per a realitzar aquest estudi, pel qual 
pregunta en quina situació es troba aquest estudi que haurien d'haver 
realitzat els Serveis Socials.  De la mateixa manera, la senyora Gómez senyala 
que contempla en un apartat una loteria per a minusvàlids en la Ciutat que 
preveu l'instal.lació de tres cabines de venda, pel qual pregunta si existeix un 
cens de minusvàlids de Cornellà, amb l'objecte d'analitzar les seves necesitats 
ja que deconeix si tres cabines són suficients.  De nou la senyora Gómez 
recorda que el seu Grup va planteixar al Ple una Moció sobre eliminació de 
barreres arquitectòniques per aquest Col.lectiu que va ser aprovada per 
unanimitat, senyalant que s'ha de començar per les rampes dels propis edificis 
públics com, per exemple, les que faciliten l'accés al Saló de Sessions d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu de CIU, Senyor Antoni Recort 
i García, per assenyalar que no es contempla la possibilitat d'habitatges de 
lloger per atendre necessitats, pel qual, sense perjudici d'estar d'acord amb 
aquest Conveni, considera que es pot realitzar posteriorment mitjançant annex 
al mateix. 
 
 Per últim, pren la paraula el senyor Alcalde per a manifestar que 
l'absència del Regidor senyalada per la Regidora del PCC, senyora Aurora 
Gómez López, es degut a estar gaudint del seu període de vacances, sense 
perjudici del qual, en lo succesiu es preveurà per aquests casos, l'assistència 
d'un tècnic.  Així mateix, el senyor Alcalde manifesta que en un Conveni és 
molt difícil consignar el cent per cent de les pretensions i dels objectius que 
tenia l'Ajuntament, com ha passat en aquest que, si bé no està tot, no 
solament l'aspecte dels habitatges sinó també per exemple el tema de 
l'assumpció del Servei d'Estimulació Precoç per la Generalitat, en canvi, en 
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conjunt és bo perquè és obert i es poden anar incorporant temes no inclosos al 
moment de la seva signatura.  Pel que es refereix a l'Estudi dels habitatges, el 
senyor Alcalde senyala que la Regidora informarà quan torni de vacances.  En 
relació amb l'aspecte dels minusvàlids el senyor Alcalde recorda que 
l'Ajuntament és el què més ha fet de tots els Ajuntaments de la Comarca 
respecte als minusvàlids psíquics, mentre que en relació amb els físics, 
senyala que no existeix cens perquè és molt dificil conseguir aquestes dades, 
encara que recorda què exiteix una Entitat a Cornellà que està treballant en el 
tema, amb la qual es tenen moltes relacions. 
 
 Així mateix, el senyor Alcalde recorda en relació amb el tema de les 
loteries, que encara què constitueixen una aportació a la solució del problema, 
no és una solució definitiva ni total del mateix.  Pel que es refereix a les 
barreres arquitectòniques, el senyor Alcalde manifesta que es venen aplicant a 
totes les noves construccions però recorda que en relació amb les antigues, 
com l'Ajuntament, és molt difícil, perquè no existeix ascensor ni lloc on 
instal.lar-lo. Per últim, el senyor Alcalde recorda que a través de la Comissió 
de seguiment del Conveni, i mitjançant documents annexes, s'aniran 
incorporant altres temes pendents. 
 
 Després del qual es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 16.-  Sol.licitar una subvenció a la Diputació de Barcelona pel 
Programa d'Atenció Social. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que el nostre Ajuntament, realitza prestacions socials 
bàsiques a més de programes i projectes d'informació i orientació dirigits a la 
realització d'aquestes prestacions. 
 
 Atès que el nostre Servei d'Acollida del barri de Sant Ildefons és 
totalment insuficient, entenent que el nombre d'habitants és de 29.649, i 
representa el 33,69 % (per cent) de la totalitat de la població. 
 
 Que vista la publicació de l'anunci de les Normes Reguladores de les 
subvencions destinades a programes d'atenció social, i atés que el nostre 
Ajuntament reuneix cadascuna de les normes establertes, aquesta Comissió 
Informativa de Serveis a la Persona proposa al Ple de l'Ajuntament, l'adopció 
del següent 
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A C O R D 

 
 Sol.licitar a la Diputació de Barcelona, una subvenció de dos 
milions sis-centes mil (2.600.000) pessetes, per a la realització de prestacions 
socials bàsiques d'informació i orientació, d'acord a les Normes reguladores de 
les subvencions destinades a programes d'atenció social, segons el Butlletí 
Oficial de la Província número 142, de 14 de juny de 1990". 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 17.-  Aprovar el text del Conveni de Concertació General sobre 
la programació cultural per a l'any 1990 entre la Diputació de Barcelona i 
l'Ajuntament de Cornellà. 
 
 Es llegeix el dictament de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textutalment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit del cap del Servei de Cultura de la Diputació de 
Barcelona comunicant l'aprovació de la proposta de subvenció a l'Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat, mitjançant conveni de concertació general sobre la 
programació cultural per l'any 1990, amb la concessió d'una subvenció de un 
milió sis-centes cinquanta mil (1.650.000) pessetes. 
 
 Donat que aixó comporta la signatura de l'esmentat conveni, es 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar el text del conveni de concertació general 
sobre la programació cultural per l'any 1990 entre la Diputació de Barcelona i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Facultar l'Il.lustríssim Senyor Alcalde Josep Montilla i 
Aguilera, per la signatura de dit conveni." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 



35 

 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 18.-  Acceptar les subvencions atorgades per la Diputació de 
Barcelona dins del Pla de Cooperació i Assistència Local de 1990. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 "Vist l'escrit de la Diputació de Barcelona, mitjançant el qual es 
comunica a aquest Ajuntament l'aprovació definitiva del Pla de Cooperació i 
Assistència Local 1990-91, que va tenir lloc el 8 de juny de 1990. 
 
 Atès que a l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat li han estat 
atorgades les següents subvencions, 
 
 - Urbanització exteriors Piscina Millàs: 60 milions. 
 - Construcció Biblioteca: 20 milions. 
 - Reforma i restauració Palau Can Mercader III Fase: 20 
    milions. 
 
 Atès que la Normativa reguladora de l'esmentat Pla preveu que els 
ens beneficiaris acceptin els ajuts inclosos en el Pla, i a la vista de l'informe 
emès pel Cap d'Area d'Urbanisme i Serveis, l'Alcalde-President proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Acceptar les subvencions: 
 
 ACTUACIO IMPORT AJUT 
 
- U.E. Piscina Millàs .....................    60.000.000.- 
- Const. Biblioteca .......................    20.000.000.- 
- Ref. i rest. P.C. Mercader III Fase .....    20.000.000.- 
 
 atorgades per la Diputació de Barcelona dins del Pla de Cooperació i 
Assistència Local de 1990-91. 
 
 Segon.- Manifestar que l'Ajuntament accepta la normativa del Pla de 
Cooperació i Assistència Local 1990-91, reguladora de la seva convocatòria i 
les instruccions de gestió que la completan. 
 
 Tercer.- Manifestar que el total d'aportacions econòmiques que rep 
l'Ajuntament per a cada una de les actuacions esmentades no sobrepassa en 
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cap cas el cent per cent (100 %) del cost de l'obra. En aquest sentit 
l'Ajuntament es compromet a manifestar a la Diputació de Barcelona, aquesta 
circumstància si es produís més endavant." 
 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 19.-  Aprovar el Text de les Actes de Mutu acord subscrites amb 
EMDUCSA, senyor Gabriel Campreciós, senyora Magdalena Casas Prats i 
senyora Maria Dolors Campreciós. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 "Ateses les Actes de Mutu Acord, subcrites els propossats dies 16 i 
18 de juliol, entre el senyor Alcalde de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà S.A.; el senyor 
Gabriel Campreciós Colominas; la senyora Magdalena Casas Prats i la senyora 
María Dolors Campreciós Colominas, mitjançant les quals, els esmentats 
senyors autoritzan al Consell Comarcal del Baix Llobregat a l'ocupació 
indefinida dels terrenys de la seva propietat, per a l'execució del tram 
Diagonal-Cinturó Litoral del Segón Cinturó de Ronda. 
 
 Atès que per raó d'urgència, amb les dates abans esmentades es va 
tenir que realitzar la signatura d'aquests convenis, l'Alcaldia-Presidència 
proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar el text de les Actes de Mutu Acord subscrites entre 
el senyor Alcalde-President d'aquest Ajuntament i l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A., el senyor Gabriel Campreciós 
Colominas, la senyora Magdalena Casas Prats i la senyora María Dolors 
Campreciós Colominas. 
 
 Segon.- Ratificar la signatura de les Actes de Mutu Acord 
realitzades els dies 16 i 18 de juliol de 1990. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a cadascun dels iteressats amb 
còpia dilingenciada de les Actes signades, així com a la Mancomunitat de 
Municipis." 
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 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 20.-  Moció del Grup Municipal del PCC, referent al servei 
d'urgències farmacèutiques a Cornellà. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal del PCC,que textualment 
diu: 
 
 "Viendo el perjuicio que está comportando para los intereses 
sanitarios del ciudadano de Cornellà, la decisión de reestructuración del 
servicio de guardia de farmacias en nuestra Comarca, tomada por el Colegio 
de Farmacéuticos de la provincia de Barcelona, anteponiendo sus intereses 
particulares a las necesidades sanitarias de una población de más de 83.000 
habitantes, y que este municipio ha reflexionado ante los titulares de estos 
establecimientos, sin que ello, hasta la fecha, haya llevado a modificar la 
situación más problemática de mantener abierto un solo establecimiento de 
noche en nuestra ciudad. El Pleno del Ayuntamieno de Cornellà hace público 
su parecer a través del siguiente acuerdo: 
 
 Primero.- Antes de aplicar drásticamente, los titulares de estos 
establecimientos, una reestructuración sanitaria como es la farmacéutica, se 
ha de llegar a un acuerdo con el Ayuntamiento, como conocedor de las 
necesidades asistenciales de la población así como de las características 
urbanas. 
 
 Segundo.- Nos oponemos rotundamente a este plan de mantener 
solamente un establecimiento abierto durante la noche en nuestra ciudad, por 
representar un alejamiento de lugar y de tiempo del servicio. Los 
inconvenientes propios de los desplazamientos a determinadas horas de la 
noche, teniendo en cuenta que todo el que necesita el servicio de Farmacia no 
tiene vehículo de propiedad para hacer el desplazamiento, discrimina a 
sectores de la población que ya presentaban anteriormente dificultades de 
desplazamiento dentro de nuestra ciudad, por lo distante que quedan unos 
barrios de otros, cuando tenían necesidad de este servicio. 
 
 Tercero.- Consideramos que la Generalitat de Catalunya, por tener 
todas las competencias sanitarias, ha de ordenar el sector de las farmacias y 
no permitir que éste interponga sus conveniencias comerciales, ante 
necesidades de los ciudadanos tan vitales como la salud. 
 
 Cuarto.- Atendiendo la defensa de la salud pública de todos los 
sectores de la población, es voluntad de este Ayuntamiento el tratar, con 
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carácter de urgencia para evitar la implantación de sistemas de alejen la 
sanidad del usuario, con el Departamento de Sanidad y Seguridad Social de la 
Generalitat, todos los aspectos que puedan incidir en suavizar las dificultades 
impuestas a quienes puedan necesitar de forma indispensable, una medicina 
fuera de horas comerciales. Por lo que pensamos que desde Urgencias de las 
Areas Básicas de Salud de Cornellà, se han de prestar los siguientes servicios: 
 
 a) Suministro de los medicamentos necesarios en ese momento, 
para el enfermo que acude a ser atendido por urgencias del ABS. 
 
 b) El ABS como referencia fija de aquellos medicamentos o 
productos que puedan considerarse de primera necesidad en una urgencia y 
que sólo se despachan en horas comerciales de farmacias. 
 
 Quinto.- El presente acuerdo se pondrá en conocimiento del Colegio 
Oficial, los profesionales de Farmacia de Cornellà, al Departamento de 
Sanidad y Seguridad Social de la Generalitat, y a los Ayuntamientos del Baix 
Llobregat." 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, per a manifestar 
que encara què el seu Grup comparteix la filosofia de la Moció no pot estar 
d'acord amb el seu text, recordant que el Consell Comarcal aprovarà demà 
una Moció sobre aquesta problemàtica i explicant la filosofia del text de la del 
Consell Comarcal que és la què el seu Grup compartiria. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez 
Barrón, per preguntar qui promou el canvi d'aquest Servei, preguntant així 
mateix, la Regidora del PCC, senyora Aurora Gómez López, si ja està aprovat 
per la Generalitat, preguntes a les quals el senyor Alcalde respon que ho 
desconeix però què es mirarà. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i García, per recordar que hi ha pobles en què solament hi ha una 
Farmàcia i és impossible que sempre estigui de guàrdia, contestant al respecte 
el Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez Barrón, que la seva Moció es refereix 
a la Ciutat de Cornellà i senyalant que el seu Grup retira la Moció si es recull 
en Acta que l'Ajuntament sol.licitarà informació sobre la situació i la postura 
de la Generalitat al respecte. Després del qual el Portaveu del PCC, senyor 
Florez, retira la Moció. 
 
 
 
 21.-  Moció del Grup Municipal del PCC, referent a la recollida 
domiciliària d'estris. 
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 Es llegeix la Moció del Grupo Municipal del PCC, que textualment 
diu: 
 
 
 "Para todo el que mínimamente ande por Cornellà, es una evidencia 
la desagradable e inadmisible imagen que da el ver por doquier, muebles y 
objetos domésticos abandonados y esparcidos por nuestras calles. 
 
 El Ayuntamiento firmó un contrato con Catalana de Servicios para 
que ésta efectuara la recogida de estos viejos enseres en días determinados. A 
partir de ese momento, la situación se ha degradado de forma acelerada, sin 
que, por el momento, se haya tomado ninguna medida para corregirlo. 
 
 Como en otras ocasiones y por otros temas, no dudamos de que la 
causa principal está en la falta de una información adecuada e intensa al 
conjunto de la población, sin despreciar las posibles deficiencias en el servicio 
y su seguimiento por parte del Departamento de Mantenimiento y, por 
supuesto, lo que es más preocupante, la falta de educación cívica del 
ciudadano, a lo que jamás se ha dedicado la mínima atención desde este 
Ayuntamiento. 
 
 Por otra parte, en nuestra ciudad se ha constituido una cooperativa 
de jóvenes "RECICLA" que, entre otras cosas, retiran y recuperan muebles y 
que están demostrando una gran voluntad para encauzar sus vidas, nada fácil 
ni comprendida hasta ahora, que necesitan y se merecen una ayuda para que 
puedan salir exitosamente adelante y ser un ejemplo para otros jóvenes. Por 
ello, el Grupo Municipal del PCC propone: 
 
 Primero.- Que se les proponga a RECICLA la negociación de un 
contrato para que asuma la recogida domiciliaria de muebles, contrato que 
debe contemplar la subvención, por parte del Ayuntamiento, como hacía 
anteriormente con el grupo que lo había hecho. 
 
 Segundo.- Que una vez concretado el acuerdo, se le proponga a la 
compañía que lo hace ahora, la rescisión del contrato, dado que el resultado 
no ha podido ser más negativo. 
 
 Tercero.- Que una vez rescindido el actual contrato, se firme el 
nuevo con RECICLA. 
 
 Cuarto.- Que una vez fijados los días de retirada de muebles, se 
anuncie, con toda la insistencia que sea necesaria, a la población de la puesta 
en funcionamiento de este servicio, especificando el tipo de útiles que 
retirarán. 
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 Quinto.- Que se elabore una ordenanza sancionadora para aquellos 
vecinos que dejen en la calle cualquier tipo de enseres que no está autorizado 
poner dentro de los contenedores. 
 
 Esperando que la sensibilidad de todos los grupos municipales les 
impulse a apoyar esta propuesta, que tan necesaria le es hoy a Cornellà." 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu d'IC, senyor Frederic 
Prieto i Caballé, qui després de manifestar-se d'acord amb la Moció, senyala 
que s'hauria de precisar més el procediment per portar-la a termini. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, per a manifestar que el 
seu Grup no està d'acord amb la Moció perquè un contracte es licita i no es 
proposa a una persona determinada perquè ho accepti, senyalant que tampoc 
s'ha de rescindir cap contracte perquè no existeix cap. 
 
 A continuació pren la paraula el President-Delegat de l'Area 
d'Urbanisme i Serveis, senyor Pedro Parra Calderón, per ampliar la informació 
recordant que es van estudiar diferents opcions i que en aquest moment 
s'estan sol.licitant ofertes a empreses entre les quals està la que s'assenyala 
en la Moció. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor Ignaci 
Florez Barrón, qui després de reconeixer que no han sigut molt estrictes en la 
forma i redacció de la Moció, en canvi manifesta que el problema existeix i hi 
ha un acord amb una empresa de neteja perquè ho faci, encara que desconeix 
en quins termes, l'únic que sap és que la situació és greu perquè tot està ple 
d'escombraries, la qual cosa els ha mogut a realitzar aquesta Moció i portar-la 
al Ple, perquè també s'informi als veïns de quan es realitzen aquestes 
retirades. 
 
 Tot seguit, pren novament la paraula el President-Delegat de la 
Comissió Informativa d'Urbanisme i Serveis, senyor Pedro Parra Calderón, per 
a manifestar la seva consideració de què, el que no pot ser, és que qüestions 
què s'estan discutint es portin com a Mocions al Ple com si l'Ajuntament no es 
preocupés del tema, recordant que Catalana recull aquests estris des de què 
es comprova que el nombre d'estris abandonats és tant gran, ja que els nois 
que ho portaven no arribaven a tot i ara no es triga més d'una setmana en 
recollir-lo. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i García, per recordar que la Moció planteja diferents coses, amb 
algunes de les quals està d'acord, senyalant que, al seu judici, posa el dit a la 
llaga ja que existeix el problema i veu que és urgent la seva resolució i aquest 
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és l'esperit que considera té la Moció. 
 
 Per últim, pren novament la paraula el Portaveu del PCC, senyor 
Ignaci Florez Barrón, per recordar que l'esperit de la Moció és que es solucioni 
aquest problema mitjançant el procediment que sigui, contestant al respecte el 
senyor Alcalde, que en això està precísament l'Equip de Govern en aquests 
moments, fins el punt de què s'ha habilitat un crèdit al Pressupost. 
 
 Després del qual el senyor Florez anuncia que el seu Grup retira la 
Moció si es recull en Acta que s'adoptaran les mesures per a solucionar-lo, 
aspecte que és acceptat pel senyor Alcalde, per la qual cosa la Moció es retira. 
 
 
 
 22.-  Moció del Grup Municipal del PCC, referent a la 
construcció d'un aparcament en la zona de la Miranda. 
 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal del PCC, que textualment 
diu: 
 
 
 "Ante la idea de construcción de un superparking en la zona de la 
Miranda, que nuestro Grupo comparte plenamente, hacemos una propuesta 
que creemos de gran necesidad y factible realización: 
 
 Nuestra propuesta la concretamos en que una de las plantas se 
destine para aparcamiento de camiones. 
 
 Esta propuesta supone la modificación del proyecto en que se basa 
la maqueta, ya que habría que adaptarlo a esta nueva idea que, por supuesto, 
nosotros dejamos abierta al estudio del mismo, pues por cuestiones de cargas, 
lo más lógico es que fuera la planta baja, pero por cuestiones de accesibilidad, 
sería mejor la última. 
 
 La propuesta la basamos en dos argumentos: 
 
 Primero.- En la imperiosa necesidad de encontrar la tan comentada 
salida al aparcamiento de camiones, como elemento imprescindible para 
solucionar el problema del estacionamiento de vehículos en las calles de 
nuestra ciudad. 
 
 Segundo.- En que, a pesar de que la experiencia nos apunta 
garantía de éxito en la venta de plazas, ésta es una zona que se está 
configurando como de una relativa densidad de parkings, lo que puede dar 
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motivo a una mayor dificultad en su venta. 
 
 Nosotros entendemos que dada la escasez de suelo apropiado para 
este uso y considerando la situación estratégica del que tratamos, ésta es una 
oportunidad que no se puede dejar perder, por ello esperamos que la moción 
sea recogida para llevarla a la práctica, con la garantía de su incuestionable 
éxito." 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i García, per a sol.licitar que s'inclogui en la Moció el demanar a 
l'empresa Pública Municipal SOMAPSA, que realitzi l'estudi, manifestant-se 
conforme amb l'esperit de la Moció encara que en primer lloc s'hagi d'estudiar 
la seva viabilitat. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, per a manifestar que el 
seu Grup no pot acceptar aquesta Moció com està redactada, senyalant que 
s'acceptària si el text indiqués la possibilitat de construcció d'aquest 
Aparcament en aquesta zona d'acord amb la proposta del Portaveu de CIU, 
senyor Antoni Recort i García, la qual cosa és acceptada pel Portaveu del PCC, 
senyor Ignaci Florez Barrón, aprovant-se en conseqüència la Moció, per 
unanimitat, amb aquest sentit. 
 
 
 
 23.-  Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, per, en relació amb 
el compromís adquirit en el Ple anterior sobre la problemàtica de la taxa de 
recollida d'escombraries, informar que encara no existeix un compromís però 
què es preveu obrir un nou període en voluntària possiblement per aquest any 
i solucionar el tema dels jubilats, aspecte que  en setembre segurament estarà 
tancat. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Regidora del PCC, senyora Aurora 
Gómez López, per preguntar si en relació amb el Mapa d'Arees Bàsiques de 
Salut, l'Ambulatori del Barri Centre comprendrà els mateixos barris que ara o 
s'obrirà un altre Ambulatori, contestant al respecte el senyor Alcalde, que 
s'hauria de preguntar a l'ICS encara que se sap que es preveu l'apertura d'un 
nou Centre d'Assistència Primària, per la construcció del qual l'Ajuntament 
cederia la propietat del sòl en la zona d'Equipaments de García Moya. 
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ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que tot i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2 del Reial Decret Legislatiu 
781/86, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'ECONOMIA I HISENDA 
 
 24.-  Aprovar modificació de crèdit per transferència de crèdit i 
concedir crèdit extraordinari. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Economia i 
Hisenda, que textualment diu: 
 
 "El Ponent de l'Area d'Economia i Hisenda, vist l'informe de la 
Intervenció Municipal, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent 
acord: 
 
 Vista la petició del Departament de Manteniment i Serveis, per 
realitzar la modificació de crèdits per transferència entre partides i concessió 
de crèdit extraordinari. 
 
 Atès el que estableix l'article 158 de la Llei 39/1988, de 28 de 
desembre, reguladora de les Hisendes Locals, el Tinent Alcalde d'Hisenda i 
Economia, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Aprovar la modificació de crèdit per transferènia de crèdit i 
concessió de crèdit extraordinari segons el següent detall: 
 
PARTIDA I      CONSIGNACIO     ALTES    BAIXES     CONSIGNACIO 
DESCRIPCIO   INICIAL                                      FINAL 
647642700 
Contenidors 
escombraries       0        2.000.000            -           2.000.000 
 
645642700 
Adq.vehicle 
Manteniment i 
Serveis (Inc.89)     2.000.000     -        2.000.000             0 
                         --------------------------------- 
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 TOTAL       2.000.000    2.000.000"  
 ========================================= 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i García, per a reiterar que és necessari realitzar un estudi del tipus de 
contenidors a adquirir, perquè això també contribueix al problema de la 
brutícia, debent-se, al seu judici, estudiar la possibilitat de canviar de sistema. 
 
 Després del qual, es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 25.-  Denunciar el contracte de Recaptació en període Executiu 
subscrit amb la Diputació de Barcelona. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Economia i 
Hisenda, que textualment diu: 
 
 "Atès que per acord de l'Ajuntament Ple d'onze de maig de 1987, es 
va adjudicar a la Diputació de Barcelona el contracte de prestació de Serveis 
de Recaptació, per gestió directe en període executiu per tres anys naturals a 
partir de l'1 de gener de 1987 i amb prórrogues per anualitats senseres. 
 
 Atès que malgrat què el servei es presta raonablement bé, es 
detecten alguns defectes que és necessari millorar. 
 
 Atès tanmateix que és voluntat i preocupació de la Ponencia 
d'Hisenda i Economia realitzar el millor servei possible de Recaptació 
Executiva introduint els avantatges tecnològics. 
 
 El Tinent d'Alcalde Ponent de la Comissió d'Hisenda i Economia té a 
bé proposar a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  DENUNCIAR el contracte de Recaptació en període 
Executiu, subscrit amb la Diputació de Barcelona segons acord adoptat per 
l'Ajuntament Ple el dia 11 de maig de 1987, i en conseqüència entendre'l resolt 
amb efectes del dia 1 de gener de 1991. 
 
 Segon.-  INICIAR els estudis necessaris per a la millorael Servei de 
Recaptació en període Executiu. 
 
 Tercer.-  Comunicar els presents acords a la Diputació de 
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Barcelona." 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 26.-  Denunciar el contracte de Recaptació Voluntària subscrit 
amb la Cixa de Barcelona. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Economia i 
Hisenda, que textualment diu: 
 
 "Atès que per acord de l'Ajuntament Ple de 16 de maig de 1987, es 
va adjudicar a la Caixa d'Estalvis de Barcelona el contracte de prestació de 
Serveis de Recaptació, per gestió directe en període voluntari per tres anys 
naturals a partir de l'1 de gener de 1987 i amb prórrogues per anualitats 
senseres. 
 
 Atès que malgrat què el servei es presta raonablement bé, es 
detecten alguns defectes que és necessari millorar. 
 
 Atès tanmateix que és voluntat i preocupació de la Ponencia 
d'Hisenda i Economia realitzar el millor servei possible de Recaptació 
Voluntària introduint els avantatges tecnològics. 
 
 El Tinent d'Alcalde Ponent de la Comissió d'Hisenda i Economia té a 
bé proposar a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  DENUNCIAR el contracte de Recaptació Voluntària 
subscrit amb la Caixa d'Estalvis de Barcelona el dia 6 de juliol de 1987, i en 
conseqüència entendre'l resolt amb efectes del dia 1 de gener de 1991. 
 
 Segon.-  INICIAR els estudis necessaris per a la millora del Servei de 
Recaptació en període voluntari. 
 
 Tercer.-  Comunicar els presents acords a la Caixa d'Estalvis de 
Barcelona." 
 
 A continuació es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
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 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i vint-i-cinc minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 
 
 
 


